
Zápis č. 10/6/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
9. júna 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Jarmila Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomný: Martin Kabát, Martin Kákoš 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili M. Kabát a M. Kákoš.  
Informoval, že v bode 4 f) Rôzne budú prerokované aj Priebežná informácia o stave projektu 
kreatívnych centier a aj manažmentom RTVS predložená Informácia o odpise a vyradení 
finančného majetku z účtovníctva – cenné papiere Rock FM Radia a.s. 
K návrhu rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 91/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kabát);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Informácia o licencovaných formátoch RTVS s dôrazom na projekt Pečie celé 
Slovensko (spravodajca M. Kákoš) 

6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s ME vo futbale 2020 (spravodajca I. Gallo) 
7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2021 (spravodajca 

I. Gallo) 
8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, resp. 
ešte neuplynul termín plnenia (národnostné vysielanie) a uznesenie č. 86/2021 sa plní 
priebežne (priebežná info o kreatívnych centrách). K zápisom neprišla žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 92/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

81.  Nevyhodnocuje sa.  

82.  Nevyhodnocuje sa.  

83.  Nevyhodnocuje sa.  

84.  Nevyhodnocuje sa.  

85.  Nevyhodnocuje sa.  

86.  Plní sa priebežne.  

87.  Termín neuplynul.  

88.  Nevyhodnocuje sa.  

89.  Termín neuplynul.  

90.  Termín neuplynul.  

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo požiadal o informáciu o posunutí spustenia športového kanála, ktorá bola 
medializovaná. 
J. Rezník informoval, že ešte ostáva pár kôl rokovaní so štátom o kompenzáciách za 
výpadok pri úhradách. Rokovania sú pomerne zložité, ale RTVS to má pripravené a najbližší 
termín je určený na LOH.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele za máj: 
RTVS k 31.5.2021 dosiahla celkové príjmy vo výške 93,66 mil.€, čo predstavuje 59,21 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.5.2021 sumu 37,50 mil.€, čo predstavuje plnenie na 50,87 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2021. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 147 tis.€, ktoré vzniklo predovšetkým úspešným 
vymáhaním starých dlhov.  Do 31.5. 2021 RTVS obdŕžala 4,64 mil. € za staré dlhy týkajúce 
sa obdobia do 31.12.2020. RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním 
vyššieho výpadku na úhradách ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely 
zákona č. 314/2019 Z.z., ktorá oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov 
dôchodkových dávok a dávok v hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný 
výpadok sa odhaduje vo výške 11,35 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 3,35 mil.€. 
 

 
počet úľava 

2021 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok 
rok 2021 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 
eur 291 329 

                          
2,32 12 

    8 110 599 
€    675 883 €  
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€  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 
eur v 2020 49 791 

                          
4,64 
€  12 

    2 772 363 
€    231 030 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2021 1 376 

                          
4,64 
€  12 

         76 616 
€        6 385 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2021 1 333 

                          
4,64 
€  11      68 036 €       6 185 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 03/2021 1 163 

                          
4,64 
€  10      53 963 €       5 396 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 04/2021 1 173 

                          
4,64 
€  9      48 984 €       5 443 € 

Počet platiteľov 4,64 eur od 05/2021 1 320 

                          
4,64 
€  8      48 998 €       6 125 € 

Výpadok k 31.5.2021 347 485     
 11 179 559 
€    936 447 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 
eur oslobodených od 6/2021 do 
12/2021 10 435 

                          
4,64 
€    

       171 114 
€      48 418 €  

SPOLU: 357 920 
  

  11 350 673 
€    984 865 €  

Rozpočet 2021 - kompenzácia 
 

                         
     8 000 
000 €  

 

Výpadok v rozpočte na rok 2021 
   

     3 350 
673 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 4,54 mil. € t.j. plnenie na 43,67 %. 
Plnenie sa pohybuje na úrovni mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.5.2021 sumu 14,71 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11 564 000 € v štruktúre STV 9 
564 000 € a SRo 2 000 000 €. V máji RTVS obdržala aj investičnú časť Zmluvy so štátom 
v plnej výške 3 mil.€. Vo februári RTVS obdŕžala finančné prostriedky v súvislosti s 
projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti 
(eurofondy) vo výške 141 525 € v štruktúre investície v sume 134 583  € a bežný príjem vo 
výške 
6 942 €. Ide o projekt, ktorý bol ukončený v roku 2020 avšak poslednú refundáciu RTVS 
obdŕžala (z dôvodu COVIDu) až tento rok. Vo februári RTVS obdŕžala aj finančné prostriedky 
z Ministerstva vnútra vo výške 378 € v súvislosti s refinancovaním časti výdavkov použitých 
na zabezpečenie celoštátneho screaningového testovania (v období 18.1.-26.1.). 
Celkové výdavky RTVS k 31.5.2021 predstavovali sumu 52,57 mil.€, t.j. 33,27 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 50,97 mil.€ - plnenie na 
34,82 % a kapitálové výdavky sú vo výške 1,60 mil. € - plnenie na 13,77 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 41,09 mil. €.  K sledovanému obdobiu boli záväzné 
ukazovatele dodržané. 
 
A. Šulík uviedol, že sa žilo hokejom a teraz sa prechádza na futbal. Leto je nastavené na 
reprízový režim.   
M. Dzurjanin uviedol, že SOSR  má pred sebou posledný koncert sezóny. Inak ide vysielanie 
v štandardnom režime. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že sa informovalo o všetkých aktuálnych témach.  
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M. Hajko uviedol, že vysielaniu dominovali MS v ľadovom hokeji.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 93/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
T. Caban skonštatoval, že predložený materiál na DK prerokovali a odporúčajú schváliť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 94/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom:  
Nájomca: Towercom, a.s. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina v Bratislave, v Štúdiovom a vysielacom bloku, o celkovej výmere 
27,30 m2, č. miestnosti 1101/0318.  

Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie technológie RRT (5 stojanov na prenos dát).   
 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2014 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 10.9.2014 
(ZM2005568) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.07.2021 na dobu neurčitú  
(ZM2005568_1 ) 

Pôvodná cena nájmu 4.374,28 eur bez DPH ročne (vrátane inflácie) 

Navrhovaná cena nájmu 4.374,28 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m² 160,23 eur/m² bez DPH ročne (vrátane inflácie) 

Navrhovaná cena nájmu za m² 160,23 eur/m² bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 2.851,09 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 2.940,44 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 2 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 2 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval predložený materiál. Informoval o všetkých verejných obstarávaniach, 
ktoré prebiehajú.  
J. Mikušová informovala, že to bolo prerokované na DK a odporúčajú zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 95/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
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Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované na DK a odporúča rade, aby boli 
zobrané na vedomie. Prebehla diskusia o niektorých zámeroch.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 96/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS.  
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
J. Mikušová informovala, že DK sa na rokovaní zaoberala niektorými zmluvami podrobnejšie. 
Informoval o podrobnostiach. Vyžiadali si podrobnejšie informácie k vybraným zmluvám.  
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 97/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

f. rôzne 
Priebežná informácia o stave projektu kreatívnych centier 
M. Knut informoval, že prebieha výber riaditeľov jednotlivých kreatívnych centier. V Banskej 
Bystrici musel nastať drobný posun v stavebnej časti. Pripravujú sa verejné obstarávania. 
J. Uličiansky skonštatoval, že neprišlo k iným zásadným posunom ako spomenul M. Knut. 
Považuje tieto mesačné správy za účelné, pretože v ďalšom období očakáva výraznejšie 
posuny. 
I. Gallo prečítal stanovisko T. Cabana k tomu, či momentálne nemá Rada RTVS schvaľovať 
kreatívne centrá RTVS ako podnikateľský zámer: 
„Na základe aktuálneho stavu (ako aj mne dostupných informácií) kreatívnych centier RTVS 
aktuálne nie je potrebné schvaľovať podnikateľský zámer týchto centier radou RTVS. 
Predmetné kreatívne centrá k dnešnému dňu ešte nemajú ujednotený business plán, pričom 
dané centrá sú aktuálne v stave výstavby. 
Samozrejme, do budúcna bude potrebné takýto zámer schvaľovať, a to najmä vo vzťahu k 
poskytovaniu služieb pre externé prostredie (očakávam v druhej polovici budúceho roka). 
Nakoľko na rade RTVS bude na pravidelnej báze prezentovaný vývoj týchto centier, až 
následne bude rada RTVS riešiť prípadné schvaľovanie podnikateľského zámeru.“ 
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Informácia o odpise a vyradení finančného majetku z účtovníctva – cenné papiere 
Rock FM Radia a.s. 
R. Doehring informovala, že: 
„RTVS v správe o činnosti za II. polrok a vo výročnej správe za rok 2020 informovala, že dňa 
2.2.2021 bola z obchodného registra ex offo vymazaná spoločnosť ROCK FM RADIO, a.s. 
v likvidácii.  
RTVS bola vlastníkom spoločnosti ROCK FM RADIO, a.s. v likvidácii s 50,72% podielom na 
základnom imaní spoločnosti. Tento majetok bol v RTVS evidovaný ako dlhodobý finančný 
majetok na účte 061 – Podielové cenné papiere a podiely v obchodných spoločnostiach 
v ovládanej osobe v sume 420 899 Eur.  
Na základe výmazu spoločnosti z obchodného registra bude tento finančný majetok 
vyradený z účtovníctva RTVS. 
Nakoľko v minulých účtovných obdobiach bola k tomuto finančnému majetku vytvorená 
opravná položka, vyradenie spoločnosti ROCK FM RADIO, a.s. v likvidácii z majetku, 
nebude mať vplyv na hospodársky výsledok roku 2021.“ 
 
J. Mikušová informovala, že to bolo prerokované na DK a odporúčajú zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 99/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o odpise a vyradení finančného 
majetku z účtovníctva – cenné papiere Rock FM Radia a.s. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o licencovaných formátoch RTVS s dôrazom na projekt Pečie celé 

Slovensko (spravodajca M. Kákoš) 
I. Gallo informoval, že manažment RTVS požiadal o prerokovanie tohto bodu v neverejnom 
režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime.  
I. Gallo predložil po neverejnej časti návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 100/2021: 
Rada RTVS: 
a) prerokovala a berie na vedomie Informáciu o licencovaných formátoch RTVS s dôrazom 

na projekt Pečie celé Slovensko, 
b) žiada o dopracovanie materiálu o pripomienky vznesené na rokovaní rady. 
 
T: 31.8.2021 
Z: GR RTVS 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s ME vo futbale 2020 (spravodajca I. 

Gallo) 

M. Hajko odprezentoval projekt vysielania EURO 2020.  
I.j Gallo ako spravodajca uviedol, že ide o logisticky mimoriadne náročné podujatie, pretože 
sa prvýkrát koná v 11 krajinách v rámci Európy. Chápe, že nebude vyslaný komentátorský 
štáb, ale že pôjde za futbalistami len malý štáb s 1 redaktorom. Upozornil na riziko pri 
komentovaní rozhlasového prenosu, keďže to budú komentovať len z televízneho prenosu. 
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Projekt je podľa neho pripravený na vysokej úrovni, ocenil širokú skladnu spolukomentátorov 
a expertov. Spýtal sa, prečo je odhad výnosov na rovnakej úrovni ako pred 4 rokmi, či sa 
medzitým ceny niekam neposunuli.  
M. Hajko vysvetlil, že komentovanie bolo objednané v dejiskách, v ktorých sa malo pôvodne 
hrať, ale zápasy SR boli preložené do krajín s inými pravidlami a inými možnosťami návratu. 
Nemohol riskovať, že zostanú komentátori v karanténe. V prípade, že SR postúpi, tak sa 
vycestuje.  
J. Rezník vysvetlil, že v prípade financí ide o odhad a bude upresnený po skončení 
podujatia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 101/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s ME 
vo futbale 2020. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2021 
(spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo ako spravodajca uviedol, že vysielanie bolo na vysokej profesionálnej úrovni. Po 
vypadnutí našej reprezentácie sa nedala očakávať mimoriadna sledovanosť, napriek tomu 
padli nejaké rekordy v sledovanosti.  
M. Hajko uviedol, že pracovali na tom, aby vysielanie bolo zaujímavé.  
I. Gallo sa spýtal, či sa robilo interné vyhodnotenie komentátorov a hostí. 
M. Hajko uviedol, že momentálne nie, pretože pracujú všetci na príprave ME vo futbale 
a LOH. Vyzdvihol M. Marušiaka, v ktorom vidí budúcnosť. 
I. Gallo sa spýtal na reláciu Citronáda. 
M. Hajko odpovedal, že mala vysokú sledovanosť a toto je podľa neho cesta, ako rozšíriť 
športové vysielanie. Dá sa však podľa neho na tom pracovať.  
I. Gallo sa spýtal, či sa o niečom takom neuvažuje aj pri ME vo futbale. 
M. Hajko odpovedal, že je tam možnosť, je to v štádiu debát a rokovaní.  
J. Uličiansky rovnako pochválil reláciu Citronáda. 
J. Chudík uviedol, že je vidno, že vie RTVS vo svojich podmienkach pripraviť kvalitnú reláciu 
a ocenil aj to, že to išlo aj mimo šport. Vyzdvihol komentovanie J. Jarkovského, ktorý by si 
v Košiciach mal vychovávať nasledovníkov.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s MS v ľadovom hokeji 2021. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval o došlej pošte a spôsobe jej vybavenia.  
 
9. Rôzne  
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 3.6.2021. 
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Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

